

Excellence Award for Distinguished Students

We are pleased to announce the "Excellence Award for Distinguished Students " provided that the following conditions are met:

1. The student must have completed 36 credit hours or more.
2. The student's average GPA should not be less than 3.70 points out of 4.0
3. The student should attach a letter of recommendation from two faculty members who have taught the student, stating the student's eligibility to be nominated for that award.
4. The student should be active in one of the student clubs at the university, or in community service in coordination with student affairs.

The application must be submitted from Sunday 12/February /2023 until Thursday 2/March /2023. You can apply for this award by submitting the application to the Department of Student Affairs .

جائزة التميز للطلبة الفائقين

يسرنا الإعلان عن جائزة "التميز للطلبة الفائقين " على ان تتوافر الشروط التالية :-
1. ان يكون الطالب قد أنهى 36 فما فوق

2. ألا يقل معدل الطالب عن 3.70 نقطة من 4.0

3. أن يرفق الطالب رسالة توصية من اثنين من أعضاء هيئة التدريس من الذين تولوا تدريسه, يذكر فيها أهلية الطالب للترشح لتلك الجائزة .

4. ان يكون الطالب ناشطاً في إحدى النوادي الطلابية في الجامعة , أو في خدمة المجتمع بالتنسيق مع شؤون الطلبة .

على ان يكون التقديم من يوم الاحد الموافق 12/فبراير /2023 وحتى الخميس 2/مارس /2023 , بإمكانكم التقدم للترشح لهذه الجائزة من خلال تقديم المطلوب لقسم شؤون الطلبة .